
Обществени консултации по Доклад с per. № СОА20-ВК66-55.,

Тема: Обществени консултации по Доклад с per. № СОА20-ВК66-5575/10.07.2020 г.
От: Ilian Markov <■
Дата: 8.8.2020 г., 14:06 ч.
До: nkamenov@sofia-agk.com

Здравейте,

Пиша, за да изразя мнение относно наредбата за градска среда.
Единствената ми критика се отнася до дизайна на спирките за обществен транспорт:
1. Луфтът между покрива и страничните панели е твърде широк и така не се 
осигурява нужната защита от вятър и дъжд на хората, както и на информационните 
табла, поставени в тази ниша.
2. Покривът е прозрачен (макар и с матирани ивици) и няма да осигурява нужната 
защита от слънцето през лятото.
3. Коментарът ми е по-скоро принципен: на какви основания ще се определя къде 
да се разполагат спирките от тип 2. Кой ще се смята за заслужил "представителни" 
и кой "гето" спирки?
Надявам се коментарите ми да са от полза за работата ви по този проект.

Поздрави,
Илиян
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